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	Form

表格
	DR1


Companies Registry
Application for Deregistration

公 司 註 冊 處
of a Defunct Private Company


不營運私人公司撤銷註冊申請書
	Company Number  公司編號

	


1
Company Name  公司名稱
	


2
I  本人
	(Note 註 2)
	Name  姓名
	Identity Card No. / Passport  身份證明
	Address  地址

	
	
	
	



being a director of ／member of ／person nominated by* the above company, apply for deregistration of the above company.

是上述公司的 董事／成員／被提名人*，現申請撤銷該公司的註冊。
3
The grounds for the application are as follows :



提出此申請的理由如下：
(a)
all members of the company agree to the deregistration of the company ; and

公司的所有成員均同意撤銷該公司的註冊; 及
*
(b)
the company has never commenced business or operation; and

公司從未開始營業或運作; 及
*
(c)
the company has ceased to carry on business or operation for more than 3 months immediately before this application; and

公司在緊接此申請之前已停止營業或運作3個月以上; 及
(d)
the company has no outstanding liabilities.

公司沒有未償還的債務.
* Delete whichever does not apply  請刪去不適用者
	Presentor’s Name and Address

提交人的姓名及地址
	For Official Use

請勿填寫本欄



Specification No. 1/99

指明編號第1/99號
	Application for Deregistration of a Defunct Private Company
	Company Number  公司編號

	不營運私人公司撤銷註冊申請書
	



Page 2  第二頁
(Note 註 3)
4
The Commissioner of Inland Revenue has by a written notice dated 
 stated that he has no objection to the deregistration of the company.

稅務局局長已於
年
月
日發出書面通知，述明他並不反對撤銷該公司的註冊。
5
I certify that the above information is true and complete.


本人證明上述資料真確完整。
	Signed
簽名
:
	
	
	

	(Name
姓名)
:
	(
)
	  Date
日期
:
	

	(Note 註 4)
	
	Applicant 申請人
	
	


WARNING TO ALL APPLICANTS

IT IS AN OFFENCE KNOWINGLY OR RECKLESSLY TO PROVIDE FALSE OR MISLEADING INFORMATION REGARDING THE APPLICATION.  IF CONVICTED, THE MAXIMUM PENALTY IS $100,000 AND 6 MONTHS IMPRISONMENT.

對所有申請人的警告
申請人如就此項申請明知或罔顧實情地提供虛假或具誤導性的資料，即屬違法；一經定罪，最高刑罰可處罰款100,000元及監禁6個月。
APPLICATION FOR DEREGISTRATION OF A DEFUNCT PRIVATE COMPANY

Required by Companies Ordinance (Cap. 32)

Section 291AA

Notes for Completion of Form DR1

1. This form should be used for an application to deregister a defunct private company.

2. Please state the Hong Kong Identity Card number of the applicant.  In the absence of such number, please state the number of any passport held.

3. A written notice from the Commissioner of Inland Revenue stating that the Commissioner has no objection to the deregistration of the company must be submitted together with this application.  The application should normally be made within 3 months from the date of such notice.  Failure to do so may result in the application being delayed or even rejected.

4. This form must be signed by a director or member of the company or the person nominated by the company.  If the applicant is a person nominated by the company, the company chop should be affixed against his signature.

5. On deregistering the company, the applicant or the person nominated by the company in the application will be given notice of the deregistration by the Registrar of Companies.

6. To facilitate processing of the application, please also complete the attached Information Sheet.

公司條例(香港法例第32章)

第291AA條規定提交的
不營運私人公司撤銷註冊申請書
填寫表格DR1須知
附註
1. 本表格是用以申請將一間不營運私人公司的註冊撤銷。
2. 請述明申請人的香港身份證號碼。如沒有身份證號碼，請述明其所持有的任何護照的號碼。
3. 申請人遞交本申請表格之時，必須一併遞交稅務局局長發出的書面通知，述明稅務局局長並不反對撤銷該公司的註冊。申請表格通常須在該書面通知發出之日起計3個月內遞交，否則申請可能被延遲處理，甚至不獲受理。
4. 本表格必須由一名公司董事或成員或一名獲公司提名的人士簽署。如申請人是獲公司提名的人士，請在其簽名旁邊加上公司蓋章。
5. 在撤銷該公司的註冊時，公司註冊處處長會向申請人或獲公司提名的人士發出撤銷註冊通知書。
6. 為方便處理申請，另請填妥夾附的資料散頁。
Information Sheet

資料散頁
Deregistration of a Defunct Private Company
不營運私人公司撤銷註冊
1.
To facilitate processing of the application, please complete the following information.

為方便處理撤銷註冊申請，請填寫以下資料。
2.
When the deregistration process has been completed, the Companies Registry will notify the applicant according to the following information.

當撤銷註冊的程序完成時，公司註冊處會根據以下資料通知申請人。
3.
The following information will be used only for processing the application and will not be placed in the public records of the company.

以下資料，只作處理申請之用，不會存放於有關公司的公眾記錄之內。
	Name of the Company Requiring Deregistration

申請撤銷註冊的公司名稱
	


	Company Number

公司編號
	


	Name of Contact Person

聯絡人姓名
	


	Address

地址
	


	Contact Telephone No.

聯絡電話
	


	Fax Number

圖文傳真號碼
	


